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Hallituksen kokous 02/2024

Aika: 15.01.2024, klo 16.15

Paikka: A142, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Niklas Koskela

Matvei Telov

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Niklas jaMatvei.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisättiin kohta “8.7. Toimihenkilöidenmatkakorvaukset” ja siirrettiin seuraavia kohtia

vastaavasti.

Lisättiin kohta “14.1. ISO-info” ja siirrettiin seuraavia kohtia vastaavasti. Muutettiin

kohdan 14.2. nimeksi “Muut esille tulevat asiat” (alkuperäinen: “Ajankohtaiset asiat”).

Hyväksyttiin esityslista muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Alli ilmoitti, että evääksi on viikonlopusta inspiroituneena veriappelsiinia, palautumiseen

itseleivottuja Nutella-mokkapala-muffinsseja, Novelle-vissyjä ja Valentinin toiveesta

sipsejä (ei kuitenkaan etikanmakuisia).

Matvei ehdotti Allia vakituiseksi eväsvastaavaksi. (Hylättiin ehdotus tasapuolisuuden

nimissä.)



6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Vilppu:Viikonloppu oli hyvä. Käteen jäi univelkaa ja vähän vääntyneet silmälasit (käyty

tänään Instrumentariumissa suoristamassa). Huomenna täytynee yrittää HCI-tenttiä, kun

seuraava uusintamahdollisuus vasta kesäkuussa.

Erik: Ihan hyvää kuuluu, aika vauhdikas viikonloppu takana. Keskiviikkona lähtee
Kapruniin laskettelemaan. Onnistui tänään saamaanmetrossa tarkastusmaksun

kauppareissulla. Toisaalta oli yhden juuri välttänyt Kööpenhaminan reissulla niin ei

tuntunut niin pahalta.

Valentin:Hyvää kuuluu. Itselläkin oli aika vauhdikas viikonloppu, mutta hauskamyös.

Aino:Oli eilen yllättävän aktiivinen. Haki kämppään erinäisiä asioita ja kävi salilla. Tänään

on istunut kolme tuntia käyttisryhmänmiitissä, ja nyt täällä, eli istuttu on.

Kalle:Hyvää kuuluu. Oli erittäin hauska viikonloppu, eikä kadumitään. Harkitsee jopa “no

regrets” -tatuoinnin ottamista.

Matvei: Ihan hyvää kuuluu. Koti on nyt aika täynnä tavaraa, kun ei eilen jaksanut roudailla
niitä. Iloinen, kun sai vaihtosuunnitelman tänään hyväksyttyä (sisältäen esim. kurssin

“Lectures on Korean Art”).

Niklas:Vähän ehkä väsynyt olo, mutta oli hauska ja pitkä viikonloppu. Tänään on ollut

turbovaihde päällä viestien kirjoittelussa.

Sara Sofia:Oli hyvä viikonloppu. Varsinkin kyykkävoitto ilahdutti. Tänään heräsi jo

seitsemältä, ja nyt haluaisi nukkua.

Alli:Oli kyllä ehdottomasti yksi viikonlopuista. Leipominen palautti, ja oma, kunnon sänky

ilahdutti. Tänään on aloittanut hommat tepsyjen kurssiassarina, ja se vaikuttaa kivalta.

Illalla menossa vielä teatteriin!

Markus: Juu, ihan vauhdikas viikonloppu omaltakin osalta. Odottikin, että AH23 on aika

hyvä kirittämään. Puhiskaadot olivat ehdottomasti yksi viikonlopun konsepteista.

Kerttu: Eipä tiedä onkomitään lisättävää enää viikonloppuun, AH23:lle kiitos järkkäilystä.

Tänään alkaneella HY:n sivuainekurssilla neljän tunnin luennot kaksi kertaa viikossa, eli

saa nähdä, kuinkamonet villasukat kerkeää niillä neulomaan periodin aikana.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Maria Toivainen
Hallituksen toimistotarvike, sinettivaha
Athene-sinettiin 5,50 € Hyväksytty

Ilkka Lappeteläinen Kukka.digital domainin uusiminen 33,08 € Hyväksytty

Iida Lehikoinen
8.1. Athene 25 -avausbrunssi, gluteeniton
sitruunakakku ainekset 16,31 € Hyväksytty



Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Ei uusia hakemuksia.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei ollut tullut uutta palautetta, mutta palauteboksi on jälleen toiminnassa.

Keskusteltiin boksin näkyvyyden parantamisesta kiltalaisille ja sovittiin, että

Niklas, Kerttu jaMarkus edistävät asiaa.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei hakemuksia. Keskusteltiin samasta näkyvyysaiheesta ja sovittiin tavoitteeksi

viestinnän tehostaminenmyös tästä.

8.4. Toimariohjeistus
Merkittiin tiedoksi, että toimariohjeistus tehdään tällä viikolla valmiiksi ja

laitetaan eteenpäin toimareille. Keskusteltiin myös toimintasuunnitelman ja

budjetin aikataulusta, joka ajoittunee toimareille helmikuun alkupuolelle.

8.5. Vuosikokous 18.3.
Merkittiin tiedoksi, että vuosikokouksen ajankohta on päätetty juhlaviikon

jälkeiselle maanantaille 18.3..

8.6. Namubufferin käteiskassan käytöstä poistaminen
Merkittiin tiedoksi, että Namubufferin käteiskassa on otettu pois käytöstä,

koska sen käyttö on niin haasteellista ja harvaa. Sovittiin, että tarkastetaan ohje

tilisiirrolla maksamisesta, jotta Namubufferia voi käyttäämyös ilman

Mobilepayta.

Keskusteltiin myös Namubufferin tekemästä tappiosta ja keinoista sen

poistamiseen. Tarkempiin toimiin palataan, kun viime vuoden lopullinen

tilinpäätös varmistuu.

8.7. Toimihenkilöidenmatkakorvaukset
Keskusteltiin tilanteesta, jossa abi-infoon on kysytty killalta matkakorvauksia.

Selvitetään, voisiko laitos- tai korkeakoulusopimuksista saada tukea tähän.

Todettiin, että ennen tämän varmistumista ei budjettisyistä voida tarjota

korvauksia.

8.8. Muut esille tulevat asiat



Erik ilmoitti, että hallituksen kannattaa varautua talousohjeen yhteiseen

läpikäyntiin ensi kokouksessa.

Siirryttiin tauolle ajassa 17.04.

Palattiin tauolta ajassa 17.11.

9. Viestintä
9.1. Merkkiohjesäännön päivitys killan nettisivuille

Huomattu, että vaalikokouksessa hyväksytty päivitys sääntöihin ei ole vielä

nettisivuilla näkyvissä. Niklas päivittää sen sinne.

9.2. Nettisivujen ja sähköpostilistojen päivitys
Sovittiin, että Niklakselle voi ilmoittaa nettisivuilta löytyviä päivitystarpeita

Slackissa. Niklas päivittäämyös jasenet@athene.fi-sähköpostilistan

adminoikeudet ajankohtaisiksi.

9.3. Hallituskuva
Merkittiin tiedoksi, että Jassea on konsultoitu, ja Niklas avaa pian kyselyn

ajankohdasta.

9.4. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

10. Opintoasiat
10.1. Tohtori-info 18.1.

Keskusteltiin budjetista uudestaan. Sovittiin viime vuoden pohjalta, että

eväisiin voi käyttäämax 50 euroa.

10.2. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että ensi viikolla on vuoden ensimmäinen

maisterineuvoston kokous. Alli ei pääse paikalle, kun päällekkäin osuu

SCI-tason kokous, muttaMarkus ja muut hallopedit hoitavat.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ehdotus Instagram takeover -yhteistyöstä

Keskusteltiin killan kiinnostuksesta Instagram takeover -yhteistöihin. Todettiin,
että konsepti vaikuttaa toimivalta, ja selvittelyä jatketaan.

11.2. Sanoman excursio 15.2.
Sanomatalolle excu tulossa!

11.3. Syksyn phuksitapahtuman excukohde
Keskusteltiin excukohteesta ja eri mahdollisuuksista aiheen suhteen.

mailto:jasenet@athene.fi


11.4. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

12. Yhteisö
12.1. Vastuutoimarit ja toimarikuulumiset

Markusmuistutteli ryhmien teosta, sillä tällä viikolla on tarkoitus tiedottaa

toimareille toimintasuunnitelman teosta.

12.2. Tulevat vuosijuhlaedustukset
Päätettiin vuosijuhlaedustukset seuraavan listanmukaan:

● Potentiaalin Tasaus 17.2. //Matvei ja valtuutus toisen edustajan
valintaan

● Kondensatio 17.2. // toimareille
● KY113 9.3. //Valentin ja valtuutus toisen edustajan valintaan

12.3. Killanvaihto 25.1.
Merkittiin tiedoksi, että tiedotus ja ilmoittautuminen ovat tulossa lähipäivinä.

Ainolla jaMatveilla on tarjoilupuoli kunnossa.

12.4. Laskiaisrieha 13.2.
Merkittiin tiedoksi Vilpun terveiset:

Varasin telttapaikan laskiaisriehaan (2x4m teltta). Otetaan tarjoiluja mukaan,
minttukaakao oli kuulemma viime vuonna tosi toimiva. Ehkä myös joku aktiviteetti,
jotain kroketyyppistä? :D

Hallitukselle varautuminen rastinpitoon siis.

12.5. Muut esille tulevat asiat
Prodekolta on tullut kyselyä rastinpitoon heidän toimarivaihdossaan la 27.1.,

mutta todettiin hallituksen pääseminen liian heikoksi, että onnistuisi.

PT lähteemukaan kyykkään, jee!

Tässä kohtaa Niklas myös huomautti, ettemme käyneet läpi kohtaa 12.4. [kun

olimme juuri edellisenä kohtana käyneet sen läpi].

13. Tapahtumat
13.1. Ajankohtaiset asiat

Hommat rullaa. Keskusteltiin phuksien tapahtumaosallistumisesta.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. ISO-info

Merkittiin tiedoksi, että Valentinilla, Sara Sofialla ja Kimillä on ollut tapaaminen

aiheesta ja ajankohta osunee tammikuun loppuun.



14.2. Ajankohtaiset asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

15. MKV-asiat
15.1. International sitsit 26.1.

Merkittiin tiedoksi päivämäärä. Valentin tullee olemaan pirteänä töissä

killanvaihdon jälkeen.

15.2. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

16. Muu toiminta
16.1. Vuoden suuret linjat ja painopisteet -workshop

Markusmuistutti, että Slackissa on kysely workshopin ajankohdasta.

16.2. Ponnet
Löytyvät liitteenä, ja valmistelu alkaa.

16.3. Sakkojen päivitys
Ei vielä yhtään, mutta ensimmäistä kertaa oltiin lähellä.

16.4. Pöytäkirjojen tarkastukset
Kaikki kunnossa.

17. Muut esille tulevat asiat
Kerttumuistutti mökkidoodlen täyttämisestä. Matvei tekee kyselyn tammikuun hengailun

ajankohdasta.

Markus ilmoitti, että hallitus voi nyt hakea avaimet SCI-varastoon T-talon aulapalveluilta.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 22.01. kello 16.15. Eväsvuorossa Kalle.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.02.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Niklas Koskela Matvei Telov



Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura



Liite 1: Vaalikokouksessa hyväksytyt ponnet

Tämän ponnen hyväksyessään Informaatioverkostojen kilta ry:n kokous velvoittaa

Informaatioverkostojen kilta Athenen tutkimaanmahdollisuutta…

1. “Recreattaamaan klassisen videofilmatisoinnin otsikolla “Nipsu ei tahdo pysyä

housuissaan”, pääroolissa killan puheenjohtajaM. Laine.”

2. “Jäynäämään Prodekon hallitusta ‘24.”

3. “Laajentamaan yhteistyötä Fyysikkokillan kanssa <3”

4. “Hallitus järjestää upean illallisen toimareille”

5. “Kuinkamonta viinirypälettä mahtuu puhikseen (kaikki tiet sallittuja)”

6. “Järjestää seuraavat vaalit siten, että äänestystulos tulee kaikille näkyviin yhtä

aikaa valkokankaalle. Tällä hetkellä äänestystulos saapuu liian

antiklimaattisesti.”

7. “Esittäytyämusikaalisesti japanilaista purkkapoppia ja räppiä yhdistellen”

8. “Järjestää tuoreen kiltanauhan jaon kiltalaisille juhlallisena tilaisuutena,

sisältäen tapakasvatusta, ja tutkimaanmahdollisuutta ko. perinteen

vakiinnuttamisesta tuleville phuksivuosikerroille.”


